



提款指示 Withdrawal Form

致：泰達資產管理有限公司
To：Target Capital Management Limited

客戶號碼(Client Account)：_____ 客戶名稱(Client Name)：_____

提款金額(Withdraw Amount)：_____ / 所有戶口結餘(All balance)

港幣(HKD) 人民幣(RMB) 美金(USD) 其他貨幣(Other) ：_____

提款方式(Withdrawal Method)：支票(Cheque) 電匯(Telegraphic Transfer) 其他(Other) _____

存款銀行名稱(Bank Name)：_____ 存款銀行帳號(Bank Account)：_____

國際代碼(SWIFT CODE) _____

手續費：從該筆提款扣除(Charge Deduct from the payment)

從交易戶口扣除(Charge deduct from account)

其他資料(Other)：_____

*注意事項 Client Note：

- 提款截數時間為交易日上午 **12:00**，該時間後收到的通知及指示將在下一個交易日處理。
The withdrawal cut-off time is 12:00 pm on the trading day, notifications and instructions received after this time will be processed on the next trading day.
- 8 號颱風於上午 **10:00** 或之前生效，提款將順延下一個交易日處理。
No. 8 typhoon signal takes effect on or before 10:00 am, withdrawals and deposits will be processed on the next trading day.
- 本公司收到提款指示後，會於當日下午以劃線支票將該款項直接存入客戶於開戶時指定的銀行戶口。
After received the withdrawal instruction, the company will deposit the money into the designated bank account in the afternoon by a crossed cheque.
- 如以特快轉帳或電匯方式提款，本公司不保證該款項能於指定時間內轉到客戶指定銀行帳戶。
If client withdraw money by telegraphic transfer, the company does not guarantee that the money can be transferred to the customer's designated bank account within the specified time.
- 電匯或特快轉帳可能涉及其他銀行費用，客戶宜自行向收款銀行查詢。
Telegraphic transfer may involve other bank charges, customer should check with the receiving bank on their own.

最新收費詳情請參考本公司網頁或致電客戶服務熱線 **3899 5878**

For details of the latest charges, please refer to our website or call our customer service hotline 3899 5878.

客戶簽署(Customer Sign) _____ 日期(Date): _____

電話確認 Voice Log

內部專用 For Official Use Only

簽署核對/確認時間及內線:	資料輸入:
確認職員:	批核:

Version 202011